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Organ Kommunstyrelsens arbetsutskott
Sammanträdesdatum 2019-10-29
Datum för anslags 
uppsättande

Datum för anslags 
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Förvaringsplats för 
protokollet

Kommunhuset

.................................................Underskrift

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Lilla sammanträdesrummet kl. 08:00-11:00

Beslutande ledamöter Ronny Löfquist (S) (ordförande), Göran Edberg (S) (1:e vice ordförande), 
Tommy Edenholm (KV), Lisa Mogren (V), Bo-Gunnar Åkesson (M)

Övriga närvarande Per Borg (kommundirektör)
Susanne Ohlsson (kommunsekreterare)
Daniel Bjuvstam (T.f. ekonomichef)
Emma Gröndahl (information- och kanslichef)

Utses att justera Bo-Gunnar Åkesson (M)

Justeringens plats och tid

Protokollet omfattar §312
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§312

Utvärderingsrapport Tågdagarna 2019 och begäran om medel för 
2020 
(2019 KS0447)

Beslut
Arbetsutskottets förslag till beslut
Kommunstyrelsen har tagit del av utvärderingsrapporten för Tågdagarna 2019.

Kommunstyrelsen kommer hantera ansökan om bidrag under verksamhetsåret 2020.
 

Beskrivning av ärendet
Föreningen Landeryds Järnvägsmuseum har lämnat in skrivelse med en utvärderingsrapport 
om Tågdagarna 2019.

Enligt föreningen besökte uppskattningsvis 11 000 personer årets upplaga av Tågdagarna i 
Landeryd (7-8 september) och berörda evenemangsorter, en ökning med cirka 1 500-2 000 
jämfört med fjolåret. Totalt såldes 3 700 färdbiljetter av skilda slag, 18 procent fler än 2018. 
Biljettintäkterna ökade i motsvarande grad. Eftersom barn upp till 13 år åkte gratis översteg 
antalet resenärer i veterantåg och -bussar antalet sålda biljetter med bred marginal. 
Sammantaget genererade själva Tågdagarna-trafiken ett mindre överskott – kostnaderna för 
årets intensifierade marknadsföring och andra kringutgifter exkluderade – varför den av Hylte 
kommun beslutade förlustgarantin för denna trafik inte behöver utnyttjas.

Föreningen skriver vidare att upplägget att köra ångloksdragna tåg också till Hyltebruk och de 
nyskapade resemöjligheterna med anslutande veteranbussar från/till Falkenberg och Burseryd 
slog överlag väl ut, liksom det tillkomna samarbetet kring den i år senarelagda Sommarfesten 
i Hyltebruk. Denna, ångtågen, Infranords demonstration av spårunderhåll på bangården och 
tävlingarna i nya skateparken innebar en betydligt högre aktivitetsnivå i kommunens 
centralort än tidigare år, framförallt under lördagen, vilket också var avsikten. Hela 
Tågdagarna-programmet gynnades för övrigt såväl under lördagen som på söndagen av 
mestadels uppehållsväder och sol.

Föreningen begär även en förlustgaranti på minst 75 000kr för buss- och tågtrafiken inför 
Tågdagarna 2020 samt ett ekonomiskt bidrag på 85 000kr.
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Handlingar i ärendet
 Tjänsteskrivelse Skrivelse om Tågdagarna 2019 och 2020
 Borttagen på grund av personuppgifter.
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